


Auto Magic

Professional Car Care®

INTERIOR & EXTERIOR DRESSINGS

Super Dress-It®

Premium All-Purpose Water-Based Dressing



PRECAUTIONS ON BACK LABEL

No. **65**

Container Intended for #65 Super Dress-It® Only

No. 65 Super Dress-It®

Super Dress-It is a superior all-purpose, water based dressing for interiors, exteriors and engine compartments. Restores original beauty to vinyl upholstery and trim, dashboards, air vents, tires, rubber moldings, vinyl tops, hoses and more. **DIRECTIONS:** Shake well. Spray on or apply by hand with an applicator. For a high gloss finish, allow to dry. For a satin finish, allow to dry, then remove excess with a clean cloth.

Super Dress-It est un enduit tout usage de qualité supérieure à base d'eau pour intérieurs, extérieurs et compartiments moteurs. Restaure la beauté originale des garnissages et garnitures en vinyle, tableaux de bord, grilles d'aération, pneus, pièces moulées en caoutchouc, toits en vinyle, tuyaux flexibles et bien plus encore. **MODE D'EMPLOI:** Bien agiter. Vaporiser ou appliquer à la main avec un applicateur. Pour une finition très brillante, laisser sécher. Pour une finition satinée, laisser sécher, puis enlever l'excédent avec un chiffon propre.



WARNING - Causes serious eye irritation. Suspected of causing cancer. Obtain special instructions before use. Do not handle until all safety precautions have been read and understood. Use personal protective equipment as required. Wash face, hands and any exposed skin thoroughly after handling. Wear eye/face protection. **FIRST AID:** If exposed or concerned: Get medical advice/attention. **IF IN EYES:** Rinse cautiously with water for several minutes. Remove contact lenses, if present and easy to do. Continue rinsing. If eye irritation persists: Get medical advice/attention. Store locked up. Dispose of contents/container to an approved waste disposal plant. See Safety Data Sheet for additional information.

WARNING: Cancer and Reproductive Harm - www.P65Warnings.ca.gov

ATTENTION - Provoque une sévère irritation des yeux. Susceptible de provoquer le cancer. Se procurer les instructions avant l'utilisation. Ne pas manipuler avant d'avoir lu et compris toutes les précautions de sécurité. Utiliser l'équipement de protection individuelle requis. Se laver le visage, les mains et toute surface de peau exposée soigneusement après manipulation. Porter un appareil de protection des yeux/du visage. **PREMIERS SOINS:** EN CAS d'exposition prouvée ou suspectée: consulter un médecin. **EN CAS DE CONTACT AVEC LES YEUX:** rincer avec précaution à l'eau pendant plusieurs minutes. Enlever les lentilles de contact si la victime en porte et si elles peuvent être facilement enlevées. Continuer à rincer. Si l'irritation oculaire persiste: consulter un médecin. Garder sous clef. Éliminer le contenu/récipient dans une usine d'élimination des déchets approuvée.

AVERTISSEMENT: Cancer et effet nocif sur la reproduction - www.P65Warnings.ca.gov

CONTAINS (CAS#): Water (7732-18-5), DC Antifoam B (Trade Secret), Poly(oxy-1,2-ethanediyl), alpha-undecyl-omega-hydroxy (34398-01-1), Cocamide DEA (68603-42-9), Poly(oxy-1,2-ethanediyl), alpha-(2-propylheptyl)-omega hydroxy (160875-66-1), Glycerine (56-81-5), ETHANOL, 2,2'-IMINOBIIS- (111-42-2), DMDM Hydantoin (6440-58-0), Lemon #SPL-1336 (Trade Secret). For more ingredient information visit www.automagic.com or call toll free 1-800-729-7600.

FOR PROFESSIONAL USE ONLY

LIMITATION OF LIABILITY: Auto Magic® Distributors and/or ITW agents will not be liable for any loss or damage arising from this product, whether direct, indirect, special, incidental or consequential, regardless of the legal theory asserted, including warranty, contract, negligence or strict liability. Auto Magic® products should always be used as directed.

Auto Magic
Professional Car Care®

Manufactured in USA of foreign and US components

Auto Magic is a trademark of ITW Evercoat
a division of Illinois Tool Works Inc.
6600 Cornell Rd, Cincinnati, OH 45242
513-489-7600 | AutoMagic.com

ITW Permatest Canada
a division of Illinois Tool Works Inc.
101-2360 Bristol Circle
Oakville, ON Canada L6H 6M5

12365AM-3 4.2020


Auto Magic

Professional Car Care®

INTERIOR & EXTERIOR DRESSINGS

Super Dress-It®

Premium All-Purpose Water-Based Dressing



PRECAUTIONS ON BACK LABEL

No. **65**

Container Intended for #65 Super Dress-It® Only

No. 65 Super Dress-It®

Super Dress-It is a superior all-purpose, water based dressing for interiors, exteriors and engine compartments. Restores original beauty to vinyl upholstery and trim, dashboards, air vents, tires, rubber moldings, vinyl tops, hoses and more. **DIRECTIONS:** Shake well. Spray on or apply by hand with an applicator. For a high gloss finish, allow to dry. For a satin finish, allow to dry, then remove excess with a clean cloth.

Super Dress-It est un enduit tout usage de qualité supérieure à base d'eau pour intérieurs, extérieurs et compartiments moteurs. Restaure la beauté originale des garnissages et garnitures en vinyle, tableaux de bord, grilles d'aération, pneus, pièces moulées en caoutchouc, toits en vinyle, tuyaux flexibles et bien plus encore. **MODE D'EMPLOI:** Bien agiter. Vaporiser ou appliquer à la main avec un applicateur. Pour une finition très brillante, laisser sécher. Pour une finition satinée, laisser sécher, puis enlever l'excédent avec un chiffon propre.



WARNING - Causes serious eye irritation. Suspected of causing cancer. Obtain special instructions before use. Do not handle until all safety precautions have been read and understood. Use personal protective equipment as required. Wash face, hands and any exposed skin thoroughly after handling. Wear eye/face protection. **FIRST AID:** If exposed or concerned: Get medical advice/attention. **IF IN EYES:** Rinse cautiously with water for several minutes. Remove contact lenses, if present and easy to do. Continue rinsing. If eye irritation persists: Get medical advice/attention. Store locked up. Dispose of contents/container to an approved waste disposal plant. See Safety Data Sheet for additional information.

WARNING: Cancer and Reproductive Harm - www.P65Warnings.ca.gov

ATTENTION - Provoque une sévère irritation des yeux. Susceptible de provoquer le cancer. Se procurer les instructions avant l'utilisation. Ne pas manipuler avant d'avoir lu et compris toutes les précautions de sécurité. Utiliser l'équipement de protection individuelle requis. Se laver le visage, les mains et toute surface de peau exposée soigneusement après manipulation. Porter un appareil de protection des yeux/du visage. **PREMIERS SOINS:** EN CAS d'exposition prouvée ou suspectée: consulter un médecin. **EN CAS DE CONTACT AVEC LES YEUX:** rincer avec précaution à l'eau pendant plusieurs minutes. Enlever les lentilles de contact si la victime en porte et si elles peuvent être facilement enlevées. Continuer à rincer. Si l'irritation oculaire persiste: consulter un médecin. Garder sous clef. Éliminer le contenu/récipient dans une usine d'élimination des déchets approuvée.

AVERTISSEMENT: Cancer et effet nocif sur la reproduction - www.P65Warnings.ca.gov

CONTAINS (CAS#): Water (7732-18-5), DC Antifoam B (Trade Secret), Poly(oxy-1,2-ethanediyl), alpha-undecyl-omega-hydroxy (34398-01-1), Cocamide DEA (68603-42-9), Poly(oxy-1,2-ethanediyl), alpha-(2-propylheptyl)-omega hydroxy (160875-66-1), Glycerine (56-81-5), ETHANOL, 2,2'-IMINOBIIS- (111-42-2), DMDM Hydantoin (6440-58-0), Lemon #SPL-1336 (Trade Secret). For more ingredient information visit www.automagic.com or call toll free 1-800-729-7600.

FOR PROFESSIONAL USE ONLY

LIMITATION OF LIABILITY: Auto Magic® Distributors and/or ITW agents will not be liable for any loss or damage arising from this product, whether direct, indirect, special, incidental or consequential, regardless of the legal theory asserted, including warranty, contract, negligence or strict liability. Auto Magic® products should always be used as directed.

Auto Magic
Professional Car Care®

Manufactured in USA of foreign and US components

Auto Magic is a trademark of ITW Evercoat
a division of Illinois Tool Works Inc.
6600 Cornell Rd, Cincinnati, OH 45242
513-489-7600 | AutoMagic.com

ITW Permatest Canada
a division of Illinois Tool Works Inc.
101-2360 Bristol Circle
Oakville, ON Canada L6H 6M5

12365AM-3 4.2020